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غلامرضا بهروان
کارشناس داوری فوتبال 

گفـــت و گـــو 

  خلیلی: برکناری ام  
غیرقانونی  است

سوارکاری  فدراسیون  رئیس  ایسنا:  
پس از تعیین سرپرست از سوی وزارت 
ورزش و جوانان اعلام کرد که به فدراسیون 
جهانی سوارکاری و کمیته ملی المپیک 
در خصوص این اتفاق نامه نگاری خواهد 
کرد. مسعود خلیلی درباره  انتخاب سرپرست 
برای فدراسیون سوارکاری از سوی وزارت 
ورزش وجوانان،  گفت: بنده در جلسه انتخابات 
کمیته ملی المپیک رأی داده ام و باید بدانیم 
که سرپرست ها امکان رأی دادن ندارند و 
المپیک نیز رأی  در جلسه کمیته ملی پارا
داده ام و این نشان می دهد که رئیس بوده ام. 
وی ادامه داد: اگر رئیس بوده ام آیا وزارت 
ورزش و جوانان می تواند طبق اساسنامه 
سرپرست تعیین کند یا خیر؟ اساسنامه 
می گوید یک سوم مجمع باید درخواست تغییر 
رئیس را داشته باشند و عملا اساسنامه مصوبه 
دولت که قانون است از سوی وزارت ورزش 
و جوانان زیر پا گذاشته شده و ما به صورت 
قانونی مساله را پیگیری می کنیم. این رئیس 
برکنار شده تاکیدکرد: اگر بنده سرپرست 
بوده ام در انتخابات کمیته ملی المپیک حق 
خسروی وفا تضییع می شود، چون اختلاف 
رأی یک مورد بوده و اگر رئیس بوده ام نیز 
طبق اساسنامه نمی توانند سرپرست تعیین 
کنند. وی با بیان اینکه طبق اساسنامه باید 
قانون رعایت شود و بدون یک سوم رأی مجمع 
نمی توان سرپرست تعیین کرد، تصریح کرد: 
هم به فدراسیون جهانی سوارکاری و هم به 
کمیته بین المللی المپیک نامه خواهم نوشت، 
چرا که باید اقدمات قانونی مدنظر قرار گیرد و 
اساسنامه ملاک کار باشد، مگر می شود قانون 
را زیرپا گذاشت؟ خلیلی در مورد جلسه برگزار 
شده بین خودش، وزیر ورزش و رئیس کمیته 
ملی المپیک، بیان داشت: باید به حرفی که 
می زنیم پایبند باشیم و به تصمیمات گرفته 
شده عمل کنیم که متأسفانه این اتفاق از سوی 

وزارت ورزش مدنظر قرار نگرفته است. 

حسین عسگری، کارشناس داوری فوتبال 
کشورمان در خصوص وضعیت داوران و البته 

کمک داور ویدئویی صحبت کرد. 
  عملکرد داوران را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
در مجموع عملکرد داوران در هفته ششم 
مسابقات لیگ برتر خوب نبود و -۲ ۳ بازی از ۷ 
بازی با اشتباهات محرز داوری همراه بود. البته 
قضاوت های داوران به هیچ عنوان قابل قبول 
و دفاع نیست. من به ضرس قاطع می گویم 
که در ۶ هفته ابتدایی لیگ برتر فوتبال در 
۱۵ بازی اشتباهات داوری رقم خورده است. 
۸۰ درصد از کشورهای دنیا VAR ندارند، اما 
اشتباهات داوری شان زیاد نیست. به هر حال 
اشتباهات حد و حدودی دارد و ۵ درصد قابل 
دفاع است، اما بیشتر از این نباید صورت بگیرد. 
تمام این مشکلات به خاطر ضعف در تشکیلات 

داوری است. 
  آیا با ورود VAR اشتباهات داوری 

کمتر می شود؟
 مشکل داوری ما  VAR نیست و ۱۰ سال 
پیش هم این سیستم نبوده است، اما داوران ما 
قضاوت های خوبی انجام می دادند. یکسال ونیم 
طول می کشد تا VAR وارد کشورمان شود. 
فردی که ۴ بازی را داوری نکرده و تجربه کافی 
ندارد را برای قضاوت بازی های بزرگ انتخاب 
می کنند. برخی از داوران به علت ارتباط با 
هیات های استانی در لیگ برتر داوری می کنند، 
بدون اینکه شایستگی لازم را داشته باشند. 
کمک داوران بازی های پرسپولیس و استقلال 
در هفته ششم اشتباهات محرزی داشتند. آنها 
۴ – ۵ سال در لیگ های دسته یک و ۲ باید 
کمک داور باشند تا برای داوری در بازی های 

بزرگ انتخاب شوند. 

خارج ازمستطیل سبز

 حسین  عسگری:  
 مشکل 

 داوری ما  
VAR نیست

خبــــــر
 امتناع بازیکنان بوسنی 

از بازی مقابل روسیه
اتحادیه های فوتبال روسیه و بوسنی و 
هرزگوین چند روز قبل از برگزاری بازی 
دوستانه تیم های ملی این دو کشور در شهر 
سن پترزبورگ در روز ۲۸ آبان خبر دادند. 
به دنبال اعلام این خبر بازیکنان کلیدی 
بوسنی و هرزگوین از جمله میرالم پیانیچ و 
ادین ژکو گفته اند حاضر به انجام این بازی 
در خاک روسیه نیستند. کانون  هواداران 
تیم ملی بوسنی و هرزگوین و فدراسیون 
فوتبال اوکراین نیز به صورت رسمی خواهان 
لغو بازی با روسیه شدند. میرالم پیانیچ گفت:  
مدیر ورزشی تیم ملی بوسنی با من تماس 
گرفت و گفت فرصت بازی با روسیه وجود 
دارد. من به او گفتم این بازی در حال حاضر 
معنایی برای ما ندارد، زیرا روسیه توسط فیفا 
و یوفا تحریم شده است. چرا ما؟ چرا یک 
تیم ملی دیگر نه؟ تمام دنیا به خاطر جنگ 
در اوکراین رنج می برند. چرا ما باید نخستین 

تیمی باشیم که با روسیه بازی می کنیم.

VAR و داوری در فوتبال 

                    دستیاران 
دستیاران کی روش قبل از شروع اولین تمرین 
تیم ملی، در هتل المپیک رویت شدند. کارلوس 
کی روش چهارشنبه وارد ایران شد و تیم ملی اولین 

تمرین خود را زیر نظر این مربی برگزار کرد. 

                 خوشحالی 
ژولمان شارشنبکوف کشتی گیر قرقیزستانی پس 
از کسب مدال طلای جهان، شادی ویژه ای از خود به 
نمایش گذاشت. ژولمان در مسابقات جهانی اسلو و 

بوداپست 2 مدال نقره را به دست آورده بود.

                              تمدید
گاوی، پدیده بارسلونا، قراردادش را رسما تمدید 
کرد و تا 2026 ماندنی شد. قرارداد گاوی، در تابستان 
سال 2023 به پایان می رسد. باشگاه های بزرگی 

به دنبال خرید او هستند.
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 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال با اشاره به 
تغییر نسل در تیم ملی فوتسال، گفت: از جامعه فوتسال 
دعوت می کنم از وحید شمسایی و تیمش فارغ از هر نتیجه ای 
حمایت کنند. احمدرضا براتی، با اشاره به نتایج تیم ملی 
فوتسال بیان دات: وحید شمسایی با شجاعت، فرآیند تغییر 
نسل در تیم ملی فوتسال را آغاز کرده است و تیمی مرکب 
از بازیکنان جوان و باتجربه را روانه تورنمنت تایلند کرده 
که تا الان نتایج خوبی کسب کرده است. عضو هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال ادامه داد: فنلاند از تیم های خوب و سطح 
بالای اروپا در فوتسال است که مغلوب جوانان ما شد و 
امیدواریم این موفقیت ها تداوم داشته باشد. وی خاطرنشان 
کرد: بنده به سهم خودم به عنوان یک عضو هیات رئیسه از همه 
کادر تیم به خصوص وحید شمسایی و کریمیان و همچنین 
اصولی، رئیس کمیته فوتسال و عضو هیات رئیسه تقدیر و 
تشکر می کنم و از جامعه فوتسال دعوت می کنم که وحید 

شمسایی و تیمش را فارغ از هر نتیجه ای حمایت کنند. 

 بعد  از  ناکامی  کشتی  فرنگی 

استعفای     واتساپی  »بنا«؟!

سال  پنجم
شماره   1372

ای کاش به این باور برسیم که در فوتبال توسعه یافته روز 
دنیا دیگر اشتباهات داوری جزئی از مسابقه نیست؛ بلکه به 
حداقل رسیدن اشتباهات باعث افزایش سطح کیفی مسابقات 
می شود. فناوری بسیار خوبی برای کمک به عدالت در فوتبال 
تولید شده و در بسیاری از کشورها در حال استفاده است. در 
تورنمنت های معتبر وجود VAR باعث افزایش اعتبار بازی ها 
شده و تیم های حاضر در مسابقات نهایت استفاده را از این 
فناوری بردند. داوران هم با آرامش و قاطعیت بیشتری قضاوت 
کردند چون با وجود VAR دیگر تیمی نمی تواند از عملکرد 
تیم داوری ناراضی باشد. وقتی که زمان برگزاری مجمع 
انتخاباتی فدراسیون فوتبال می شود شاهد تبلیغات نامزدهای 
پست ریاست هستیم که یکی از شعارهای آنها ورود VAR به 
کشورمان است، اما وقتی که انتخابات به پایان می رسد دیگر 
اقدام عملیاتی در این زمینه صورت نمی گیرد. از سوی وزارت 
ورزش وجوانان هم شاهد اتفاقی که بیانگر تلاشی واقعی برای 
تحقق ورود VAR به فوتبال ایران باشد، نبوده ایم. بدون تردید 
متولی چنین موضوع مهمی فدراسیون فوتبال است و باید 
از طریق این نهاد شاهد ورود فناوری VAR باشیم ولی گام 
اساسی برداشته نمی شود. وعده ورود این فناوری بارها داده 
شده ولی هیچ گاه ندیده ایم کاری انجام شود که احساس کنیم 
با ورود سیستم کمک داور ویدئویی قضاوت برای داوران ایرانی 
تسهیل شده است. یکی از مهم ترین آسیب هایی که جامعه 
داوری ایران از فقدان VAR متحمل می شود کمترشدن 
فرصت قضاوت بین المللی برای داوران کشورمان است. وقتی 
داوران ایرانی آموزش های لازم VAR را ندیده اند از آنها برای 
حضور در مسابقات دعوت نمی شود. تنها برای دیدارهایی 
به آنها سوت قضاوت می دهند که فاقد سیستم کمک داور 
ویدئویی باشد. با افزایش مسابقاتی که در آن VAR وجود 
دارد فضا برای داوران کشورمان کوچک و کوچک تر می شود. 
VAR که فناوری هسته ای نیست که بارها عنوان شده به خاطر 
تحریم ها به ایران داده نمی شود. قطعا در میان شرکت هایی 
که مورد تایید فیفا هستند شرکتی وجود دارد که در زمین 
این فناوری با ایران وارد همکاری شود. مهم گام برداشتن لازم 
در این زمینه است. نباید از باشگاه ها هم انتظار داشته باشیم 
چون آنها مالک ورزشگاه ها نیستند، اما می توانند ورزشگاه را 
با VAR اجاره کنند.  اگر همین امروز هم برای استقاده از این 
فناوری اقدام کنیم شاید فصل آینده بتوانیم از آن بهره برداری 
کنیم. نصب دوربین های لازم و دیگر تجهیزات در ورزشگاه ها 
موضوعی نیست که در یک تا دو ماه به نتیجه برسد. همچنین 
پروسه آموزش داوران هم به ۶ تا ۸ ماه زمان نیاز دارد. بنابراین 
نباید انتظار داشت این فصل هم VAR داشته باشیم. این 
یک واقعیت است که اگر تمام تمهیدات لازم برای برگزاری 
یک مسابقه فوتبال فراهم باشد اما در زمینه داوری امکانات 
کافی در اختیار تیم داوری قرار نگیرد آن مسابقه نمی تواند با 
کیفیت برگزار شود. اعتراض باشگاه ها به نبود سیستم کمک 
داور ویدئویی کاملا درست است، چون داوران ناخواسته دچار 
اشتباهات تاثیرگذاری می شوند و در این زمینه هم مقصر 
نیستند. اگر آنها در جریان مسابقات VAR داشته باشند 
برای قضاوت کردن مشکلات بسیار کمتری دارند و ضریب 
اشتباهات شان به پایین ترین حد ممکن می رسد، اما بدون 
این فناوری نباید آنها را مسبب اشتباهات دانست. فوتبال 
ایران در خُسران است اگر شاهد ورود فناوری مناسبی که 

حتی کشورهای همسایه ما دارند نباشیم. 

آرمان ملی: تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان که مدعی 
اصلی رقابت های جهانی بود از رفتن روی سکوی اول تا 
سوم این مسابقات بازماند. گفته می شود »محمد بنا« پس از 
ناکامی تیم ملی کشتی فرنگی، از کشتی گیران خداحافظی 

کرده است. 
  ناکامی

تیم ملی کشتی فرنگی ایران که در غیاب تیم روسیه  محروم، 
مدعی عنوان قهرمانی جهان مسابقات جهانی ۲۰۲۲ محسوب 
می شد، نه تنها عنوان نایب قهرمانی سال گذشته را ارتقا نداد 
بلکه نزولی غیرقابل انتظار را در بلگراد تجربه کرد. تیم ملی 
کشتی فرنگی با ۲ نقره محمدرضا گرایی و امین میرزازاده و 
برنز محمدهادی ساروی، صاحب ۸۱ امتیاز شد و روی سکو 
نرفت. این تیم عنوان چهارمی جهان را به خود اختصاص داد. 
تیم ترکیه با ۱۲۵ امتیاز قهرمان جهان شد. آذربایجان با ۱۱۸ 
امتیاز به عنوان نایب قهرمانی رسید و صربستانِ میزبان که تنها 
با ۶ کشتی گیر در مسابقات شرکت کرد و ۴ طلا گرفته بود، با 
۱۱۰ امتیاز در جایگاه سوم قرار گرفت. مدال های طلای اوزان 
دهگانه کشتی فرنگی جهان نیز به صربستان )۴ طلا(، ترکیه 
۲ )طلا(، قرقیزستان )۲ طلا(، آذربایجان و ارمنستان رسید. 

  واکنش وزیر 
حمید سجادی، وزیر ورزش در پاسخ به سوالی درباره 
ارزیابی نتیجه ضعیف کشتی فرنگی در رقابت های جهانی 
عنوان کرد: من کارشناس کشتی نیستم که بخواهم ارزیابی 
کنم، اما منتظر هستیم تا فدراسیون توضیح دهد. همچنین 
منتظر تحلیل و واکاوی کارشناسان کشتی هستیم. وی 
یادآور شد: خانواده ورزش و اهالی کشتی، دوست داشتند 

که مدال طلا هم بین مدال ها باشد، اما فکر می کنم که حتما 
قضاوت و کارشناسی و تحلیل به عهده کارشناسان امر است. 
منتظریم که تحلیل آنان را بشنویم تا طی دوسال آتی بتوانیم 
سهمیه های المپیک را بگیریم و تمام امیدمان به المپیک 
پاریس است تا به اهداف ارزشمند فدراسیون برسیم. سجادی 
بیان داشت: در وزارت ورزش هم معاونت ورزش قهرمانی و 
هم کارشناسان در حال تحلیل هستند اما اینکه من بخواهم 
به عنوان وزیر نظرفنی درباره کشتی بدهم، فکر می کنم که 

درست نیست. 
  صحبت کارشناس

کشتی فرنگی  تیم ملی  سابق  سرمربی  اشکانی،  علی 
با تاکید بر اینکه عدم هماهنگی میان مربی، سرمربی و 
ملی پوشان بزرگ ترین ضعف کاروان کشتی فرنگی کشورمان 
در صربستان بود، اظهارداشت: در این رقابت ها رضا گرایی 
در هر ۵ مورد کشتی خود درخواست چلنج را داشت که 
توسط مربیان رد شد و پس از اعتراض کشتی گیر، چلنج 
کردند که موفق به کسب هر ۵ امتیاز شد. همچنین عدم 
اعمال درخواست چلنج علیرضا نجاتی از دیگر مواردی بود 
که مانع فینالیست شدن این کشتی گیر شد. وی گفت: قطعا 
اگر برای نجاتی درخواست چلنج داده می شد کشتی گیر 
خوب ما می توانست با برتری در این مسابقه به فینال راه 
پیدا کند. اشکانی در ادامه با اشاره به غیاب کشتی گیران 
بلاروس، اوکراین، روسیه، کوبا و تعداد کم حریفان صربستانی 
عنوان کرد: شرایط در این دوره از مسابقات به گونه ای بود 
که از تیم کشتی فرنگی ایران انتظار قهرمانی را داشتیم، 
اما متاسفانه به دلیل عدم هماهنگی، برنامه ریزی و اولویت 

قراردادن قهرمانی تیم، امتیازات نفرات نادیده گرفته شد 
و موفق به کسب نتیجه مطلوب نشدیم. کشور میزبان در 
چند وزن کشتی گیر نداشت و این بهترین فرصت بود که ما 
بتوانیم عنوان قهرمانی را به دست آوریم. تنها هدف کادرفنی 
و فدراسیون این بود که به هر قیمتی روی سکو برویم. 
نایب قهرمان سابق کشتی فرنگی جهان با بیان اینکه در 
طول تاریخ کشتی ۴ بار روی سکو رفته ایم، افزود: نزدیک به 
۲۰ سال است که محمد بنا، سرمربی تیم ملی کشتی است 
و تلاش خود را برای تیم کرده است. در این بین چند سال 
هم من و پازاج حضور داشتیم، اما متاسفانه در چند سال 
اخیر در بخش انتخابی تیم ملی، فدراسیون قانونمند و در 
راستای عدالت عمل نشده است. همچنین اواخر نیز علیرضا 
دبیر قالب هایی را جهت انتخاب طراحی کرد که اصولی نبود 
و تمامی این موارد مانع شرکت کشتی گیران در انتخابی و 
پیشرفت تیم کشتی می شود. سرمربی سابق تیم ملی کشتی 
فرنگی یادآور شد: هیچ کشتی گیری بدون توکل بر خدا روی 
تشک نمی رود و ترجیح می دهد که قبل از رفتن به رقابت های 
جهانی در انتخابی شرکت کند و بدون حاشیه و هرگونه 
ناراحتی در مسابقات حضور داشته باشد و افتخارآفرینی کند. 

  چرخه انتخابی
چرخه انتخابی کشتی فرنگی بر خلاف آزاد بسیار متفاوت 
بود به طوری که در کشتی آزاد شاهد رقابت حسن یزدانی، 
کامران قاسم پور و امیرحسین زارع طلایی های جهانی 
نروژ در انتخابی بودیم در حالی که برخی از مدال آوران 
جهانی در کشتی فرنگی از همان ابتدا تافته جدا بافته بودند 
و حتی تعدادی از آنها در انتخابی هم شرکت نکردند. مهرزاد 
اسفندیاری فر از مربیان اسبق تیم ملی کشورمان به »فارس« 
گفت: کشتی گیران از نظر جسمانی خوب نبودند و فکر می کنم 
از نظر روحی و روانی هم آمادگی لازم را نداشتند. این مربی 
کشتی فرنگی یکی دیگر از دلایل عملکرد ضعیف ملی پوشان را 
عدم برگزاری انتخابی در برخی اوزان عنوان کرد و بیان داشت: 
در انتخاب کشتی گیران هم باید دقت کنیم؛ شما در کشتی 
آزاد حسن یزدانی را ببینید، نزدیک است که به رکورد جهان 
پهلوان تختی برسد، اما در انتخابی تیم ملی شرکت می کند این 
با کسی که بدون انتخابی به تیم می آید فرق دارد. مثلا »بنا« 
به علی ارسلان حتی اعتقاد نداشت در تمرینات ملی شرکت 

کند؛ اما او برای صربستان طلا گرفت. 
  تصمیم

با وجودی که سال گذشته عنوان شد محمد بنا تا بازی های 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران 
است و علیرضا دبیر و حمید سوریان هم اعتقاد زیادی به لحاظ 
فنی و اخلاقی به او دارند، اما تمایلی به ادامه کار ندارد و ظاهرا 
فارغ از هر نتیجه ای قصد داشت بعداز مسابقات جهانی به کار 
خود در تیم ملی خاتمه دهد. »تسنیم« نوشت: »بنا« در گروه 
واتساپی تیم ملی ضمن حلالیت طلبیدن از شاگردانش، با آنها 
خداحافظی کرده و به نظر می رسد این به معنای خداحافظی 

بنا با تیم ملی کشتی فرنگی باشد. 

 بیــن المــلل
در هفته دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا، از گروه 
C بایرن مونیخ در آلمان با نتیجه ۲ بر صفر بر بارسلونا غلبه 
کرد. لوکاس هرناندس در دقیقه ۵۰ و لروی سانه در دقیقه 
۵۴ گل های بایرن مونیخ را در این بازی به ثمر رساندند تا 

باواریایی ها با کسب دومین پیروزی متوالی 
با شش امتیاز در صدر جدول قرار بگیرند. 
مانوئل نویر، دروازه بان بایرن پس از برتری 

۲ بر صفر  بایرن مونیخ مقابل بارسلونا در 
دور دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان 

روبرت  بازگشت  درباره  اروپا، 
لواندوفسکی به آلیانتس  آره نا و 
ناکامی اش در گلزنی، گفت: من 

فکر می کنم این یک بازی احساسی 
برای لواندوفسکی بود چون او اینجا در 
بایرن مونیخ بسیار موفق بود، اما ما حالا 
او را به عنوان حریف می شناسیم. شانس 

در لحظات حساس با او یار نبود. دروازه بان 
آلمانی بایرن مونیخ در ادامه اظهارداشت: ما 
خوش  شانس بودیم که شوت »روبرت« از 
روی دروازه ما بیرون رفت و من در موقعیت 

دوم در جای درست بودم. ما در این بازی 
عملکرد خوبی داشتیم.

اندی کارول، مهاجم ملی پوش سابق انگلیس، انتقال 
به »تراکتور« را رد کرد. به گزارش دیلی.میل، تیم فوتبال 
تراکتور که در لیگ برتر خلیج فارس بازی می کند، با 
پیشنهاد قراردادی یکساله به ارزش حدود ۲۰ هزار پوند 
در هفته )معادل ۶۶۰ میلیون تومان در هفته و حدود ۳۲ 
میلیاردتومان در یکسال( به دنبال مهاجم سابق لیورپول 
و وستهام بود، ولی کارول این پیشنهاد را رد کرد و حاضر 
بازی حضور در تیم تراکتور نشد. کارول از زمان پایان 

حضور هفت ماهه اش در »وست بروم« در تابستان، بدون 
باشگاه بوده است و هنوز نتوانسته است به تیم دیگری برود.  
تراکتور در حال حاضر پس از دو برد، دو تساوی و دو باخت 
در رده ششم جدول رده بندی لیگ برتر قرار دارد. آنتونی.

استوکس بازیکن سابق سلتیک و آرسنال پیش از این ۱۳ ماه 
را در تراکتور گذراند و حتی مدتی را نیز در تیم پرسپولیس 
سپری کرد. این باشگاه نام خود را از شرکت تراکتورسازی 
ایران گرفته است که این تیم را در سال ۱۹۷۰ تاسیس کرد 

و دو بار قهرمان جام حذفی شده است. این تنها موفقیت 
باشگاهی است که تنها دو بار به مرحله حذفی لیگ قهرمانان 
آسیا رسیده است. تراکتور یکی از موفق ترین باشگاه های  
لیگ برتر است،. همچنین جان.توشاک، سرمربی ولزی که 
هدایت تیم هایی مانند رئال مادرید، اسپورتینگ، ولز و رئال 
سوسیداد را برعهده داشته است نیز برای مدتی حضور در 
فوتبال ایران را تجربه کرد. توشاک تنها ۷ بازی را در تراکتور 
دوام آورد و با رکورد ضعیف دو برد، سه تساوی و یک حذف 
از جام حذفی  این تیم را ترک کرد. کارول ۳۳ ساله از فصل 
۱۷-۲۰۱۶ نتوانسته است در یک فصل بیش از ۵ گل به 

ثمر رساند.
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  کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی: 

از کسی کینـــه   ندارم
کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران اظهارکرد: 
با توجه به سن و سالم از ماموریت خودم باخبرم و برای ثبت 
یک خاطره خوش برای مردم به ایران آمده ام و نمی خواهم با 

رسانه ها بجنگم. 
  دعوت 

نشست مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال به همراه مهدی 
محمدنبی، نایب رئیس اول فدراسیون و منصور قنبرزاده، 
نایب رئیس دوم فدراسیون با کارلوس کی روش، سرمربی 
تیم ملی فوتبال در مرکز ملی فوتبال برگزار شد. کارلوس 
کی روش، در ابتدا گفت: بسیار خوشحالم که دعوتم کردید. 
جناب »تاج« و من سوابقی داریم که به لحاظ سن و سال، 
ماموریت هایمان را متوجه می شویم. برگشته ام و چشمداشتی 
ندارم و فقط به دلیل اینکه خاطره ای خوش برای مردم به یادگار 

بگذارم، در ایران هستم. 
  چالش 

وی در ادامه افزود: چالش را دوست دارم تا جایی که به 
موفقیت تیم ملی ختم شود. هیچ کینه ای از کسی ندارم و از 

اینکه مذاکراتی را با مهدی تاج درباره سرمربیگری تیم ملی 
فوتبال ایران داشتم و قبول کردم، از ایشان بسیار تشکر می کنم. 
درواقع رئیس فدراسیون فوتبال با دعوت از من، بزرگی خودشان 
و خدمت به فوتبال کشورشان را نشان دادند. باید دست به دست 
هم داده و کارهای زیادی را انجام دهیم. با تمام توان خود، در 
ادوار جام جهانی حضور داشته و امیدوارم مثمرثمر باشم. با 
اعتمادی که رئیس فدراسیون و هیات رئیسه کردند، وظایف 
من بسیار سنگین تر است. تجربه کافی دارم و نباید با رسانه ها 
بجنگیم، باید آنقدر خوب عمل کنیم که همه از ما دفاع کنند. 

  جام جهانی 
کی روش بیان کرد: در جام جهانی در گروهی هستیم که 
علاوه بر رسانه های داخلی، بسیاری از رسانه های خارجی به 
عملکرد ما می پردازند، لذا نظم و انضباط در این راستا بسیار مهم 
است. سرمربی تیم ملی فوتبال افزود: پس از صحبت با مسئولان 
فدراسیون، مطالعه و تحقیقاتی را انجام داده و کل لیگ فوتبال 
ایران و بازیکنان را زیرنظر داشتم. حال آمده ام تا همه را از 
نزدیک ببینم، همچنین بازی با روسیه را بررسی می کنیم و 

پس از برنامه ریزی دقیق، نظراتم را در مسیر جام جهانی قطر 
خواهم گفت.

  هیات رئیسه 
مهدی محمدنبی، نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال در ادامه 
این جلسه گفت: در کنار تاج و کی روش و بازیکنان تیم ملی و 
حمایت و تعامل به عمل آمده شرایط خوبی را رقم خواهیم 
زد و کمال همکاری را داریم تا تیم ملی در شرایط مناسبی 
قرار داشته باشد. در ادامه این نشست، منصور قنبرزاده، 
نایب رئیس دوم فدراسیون افزود: تصمیم شجاعانه ای توسط 
رئیس فدراسیون صورت گرفته و هیات رئیسه به صورت قاطع 
از این تصمیم دفاع کرد. ما وظیفه پشتیبانی و حمایت داریم و 
هدفمان ایجاد آرامش است. در پایان این جلسه، مهدی تاج، 
رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص حضور کی روش گفت: از 
انتخابی که کرده ایم بسیار خوشحالم و امیدوارم دست به دست 
هم دهیم تا خوشحالی مردم را رقم بزنیم. تجربه دو بار رفتن 
به جام جهانی را داریم و این بار سومی است که با کی روش به 
جام جهانی می رویم. ان شاءا... با بهره گیری از تجربیات قبلی، 
نتایج خوبی را رقم خواهیم زد. مسیر جام جهانی قطر و پیشرفت 
در آن هدف اصلی فدراسیون فوتبال است. از هیات رئیسه 
تشکر می کنم که در این تصمیم خوب، حمایت لازم را از ما 

انجام دادند. 


